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Ve dnech 20. a 21. října končí čtvrté 
období samosprávy naší obce. V těchto 
dnech se bude volit nové zastupitelstvo obce 
do pátého volebního období, a tak mi dovolte 
krátké zhodnocení co se odcházejícímu 
zastupitelstvu podařilo udělat pro zkrášlení 
a lepší život v naší obcí,  a co bude muset 
udělat nové zastupitelstvo příští volební 
období.

Největší stavbou v naší obci v končícím 
volebním období byla přestavba budovy na 
obecní úřad. Tato přestavba trvala necelé 
čtyři roky, a to jen proto, že dva roky jsme 
čekali na slíbenou státní  dotaci, která nám 
však nebyla poskytnuta. Aby byla stavba 
dokončena vzala si obec úvěr u České 

spořitelny. Myslím si, že tato budova spolu 
se zvonicí se stala jednou z dominant obce. 
Co se nepodařilo provést, je to, že se ve 
vybudovaných prostorách nezřídila ordinace 
obvodního lékaře. Doufejme, že po nástupu 
nového lékaře do našeho obvodu se náš 
záměr zlepšit zdravotní péči v naší obci 
uskuteční.

Další akcí, kterou provádělo 
zastupitelstvo, bylo provedení chodníku ze 
zámkové dlažby na „Panšuli“. I tato stavba má 
své uplatnění v tom, že se čistě dostaneme 
z jednoho konce obce na druhý. V dalším roku 
bylo provedeno zadláždění vstupních prostor 
na obou hřbitovech  zámkovou dlažbou. Jistě 
si všichni pamatujeme, jak v době tání sněhu 
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Poznámky k dějinám jezeřanských domůnebo po dešti jsme zapadali do bláta. K úplné 
spokojenosti ještě chybí opravit zdi okolo 
hřbitovů. Na tuto opravu je ale zapotřebí více 
finančních prostředků, proto je v plánu na 
příští rok opravit jen přední části.

Do letošního roku vstupovalo 
zastupitelstvo obce s plánováním příprav 
akcí do budoucnosti. Jednalo se o zahájení 
přípravy výstavby splaškové kanalizace. 
V současné době je  vyhotovena studie 
kanalizace, před dokončením je projektová 
dokumentace celé stavby. Tuto dokumentaci  
je nutné mít připravenou, protože finanční 
náklady na stavbu  obec nemá, a bude žádat 
o dotaci ze státního rozpočtu tak i evropskou 
unií, a to vyžaduje připravenost obce.

Další akci, která je rozpracována je 
vybudování inženýrských sítí, komunikaci 
s chodníkem v lokalitě u kostela, kde byla 
zahájena výstavba rodinných domků. V této 
době je již hotová projektová dokumentace, 
do konce letošního roku bude vydáno stavební 
povolení a proveden výběr dodavatele stavby. 
Zahájení stavebních prací bude z jara příštího 
roku.

Zastupitelstvo se též zabývalo havarijním 
stavem tarasu a zídky na „Perkách“. Byla 
provedena studie oprav. První kroky spočívají 
ve vyhotovení projektové dokumentace bude 
vybrán stavební dozor a proveden výběr 
dodavatele. S opravou by se začalo v druhé 
polovině příštího roku a to od nejhorších 
úseků a dle finančních prostředků. .  Musím 
také uvést  oslavy založení obce, které se 
vydařily a na kterých se podíleli i občani  naší 
obce.

Toto je výčet hlavních stavebních akcí 
v uplynulém volebním období. Všichni ale 
víme, že je před námi ještě hodně práce, ale 
mohu za celé zastupitelstvo  zodpovědně říci, 
že  pracovalo v rámci možnosti pro rozvoj 
a vzhled obce. Mnohé záležitosti nešly vždy 
vyřešit ke spokojenosti všech 

Děkuji celému zastupitelstvu obce a všem 
občanům děkuji za spolupráci a trpělivost.

	 Jan	Šťastný,	starosta	obce■

Dům č. 62

Původně čtvrtlánový grunt náležel při 
první lánové vizitaci v roce 1656 Pavlu 
Křížovskému. V roce 1672 je pak na domě 
uváděn Ondra Krump. Dle rektifikačních akt 
vlastnil již celolánový grunt Mates Novák 
v roce 1749. Po něm snad zdědil grunt jeho 
syn (?) Josef Novák, uvedený v josefínském 
katastru. V únoru 1775 pak od vdovy Anny 
Novákové dostal dům její bratr Andreas 
Heinrich za 600 zl. Usedlost je již označena 
jako třičtvrtělán. K domu příslušelo celkem 
32 jiter 1082 sáhů pozemků:

 29 jiter 1531 sáhů polí
 1 jitro 751 sáhů vinohradů
 903 sáhů zahrad a luk
 1097 sáhů pastvin 

Z domu se odvádí 1 zl. 49 ¾ kr stálých 
platů; robot pak 1 fůra ryb do Brna, 5 
dní žňových prací a 2 sudy vína do Brna 
(vyjádřeno peněžně činí 32 zl. 30 kr.); nadto 
se odvádí ještě v zrně 24 měřic žita a 30 měřic 
ovsa.

Od Andrease zdědil v listopadu 1810 
dům Johan Heinrich (jeho manželkou byla 
Markéta Grunová) a od něj v říjnu 1842 
převzal dům syn Johan Heinrich (*20. 
6. 1831 – 10. 8. 1893), u něhož se poprvé 
objevuje jméno Hendrich. Usedlost byla 
oceněna na 1200 zl. Johan měl navíc ještě 
vyplatit sedm svých sester: Marii 24 zl., 
Elizabeth 24 zl., Julianě 20 zl., Marianě 20 
zl., Kateřině 20 zl. a krávu, 2 měřice pšenice, 
3 m. žita a svatební veselku nebo místo ní 10 
zl. a sestrám Tekle a Teresii po 4 zl. Johan se 
oženil s Teklou Schmutzovou (*5. 9. 1837 
– 20. 7. 1893), dcerou Johana Schmutze z č. 
43 (dnes 56). Hendrychovi žili na domě č. 56, 
i když Johan nechal Tekle 24. května 1856 
zapsat spoluvlastnické právo na dům v ceně 
3000 zl. Hendrychovi měli děti:

 1. Marie (*12. 12. 1857 -) 
provdaná za Cyrila Luksche v Loděnicích

 2. Vavřinec (*10. 2. 1859- 22. 4. 
1891)

 3. Tekla (*6. 3. 1862 – 11. 3. 1901) 
provdaná za Václava Pelikána na č. 6

 4. Agáta (*11. 1. 1868 - 12. 4. 
1868)

 5. Alois (*20. 7. 1869 – 10. 6. 
1904) na č. 48

 6. Háta (*3. 2. 1871 – 19. 3. 1910 
v Brně v nemocnici)

 7. Terezie (*25. 5. 1872 – 10. 7. 
1872)

 8. Alžběta (*31. 10. 1873 – 7. 
11 1873) 

 9. Rosalie (*6. 9. 1875 – 3. 7. 
1876)

 10. Karolína (*9. 11. 1876 -) 
provdaná za Šimona Troppa č. 56

 11. Františka (*14. 1. 1878-4. 4. 
1878)

 12. Anastázie (*25. 3. 1881-10. 9. 
1881) 

Jako podruh byl na domě zapsán i Cyril 
Pelikán (*1813-) s manželkou Marií (*1818-
), která je pak přepsána na č. 71.

Po Janovi převzal grunt Vavřinec 
Hendrych, který se oženil 13. 2. 1889 
s Kateřinou Geyerovou (*10. 10. 1864-) 
z Loděnic. Hendrychovi měli syna Aloise 
(*15. 2. 1890 -16. 4. 1892).

Když Vavřinec 22. dubna 1891 zemřel 
v 31 letech na souchotiny, provdala se 
vdova 28. 2. 1892 za svého švagra Aloise 
Hendrycha (*1869- 10. 6. 1904). Spolu měli 
tři děti:

 1. Karolína (*15. 2. 1893-) 
provdaná Štěrbáčková

 2. Oskar (*29. 3. 1895-)
 3. Herman (*18. 12. 1897-).
Když Alois zemřel, provdala se vdova 

potřetí za Františka Hamalu z Kupařovic 
a spolu měli syna Ignáce (*22. 7. 1906-), 
který se přiženil na dům č. 99.

Na domě zůstal Oskar Hendrych 
(*29. 3. 1895 – 13. 4. 1943), který se v roce 
1920 oženil s Marií Zoufalou z Trboušan 
(*4. 12. 1897 -). Spolu měli syna Libora 
a dceru Vlastu. Libor se přihlásil k německé 
národnosti a sloužil ve 2. sv. válce v německé 
armádě.

Vlasta s matkou chtěly v dubnu 1945 
odjet do Německa. V Ivančicích byly zajaty 
Rudou armádou a později emigrovaly do 
Kanady. Libor byl rovněž zajat a i on pak 
odjel za příbuznými do Kanady. Po válce byl 
dům zkonfiskován a od roku 1945 zde byl 
obecní úřad a později MNV, od roku 1951 pak 
kanceláře JZD do roku 1970, pak byl dům 
užíván jako byt pro členy družstva. V roce 
1990 připadl obci a ta jej v roce 1996 prodala 
Josefovi Kratochvílovi z Brna.

Příště:	dům	č.	68

	 Petr	Eckl■



červenec - září 3 Zpravodaj občanů Jezeřan a Maršovic

Zpráva TJ
Po prázdninách nám opět začala naše 

okresní fotbalová „liga“. Poslední sezóna 
byla zatím nejúspěšnější v historii naší 
kopané. Žáci se úmístili na 1.místě, dorost 
na 2.místě a muži obsadili 3.místo. Žáky 
opustili nastávající dorostenci, kterými jsou 
Tomáš Soukop, Milan Hájek, Lukáš Vodička, 
Lukáš Illeš, Zbyněk Janda a Martin Adámek. 
Do dorostu zatím nejlépe zapadli první tři 
jmenovaní. Dorost opustil Tomáš Haas, 
který nastupuje za naše muže a Vlasťa Trmal 
s Martinem Stuchlíkem, kteří hájí barvy TJ 
LODĚNICE.

Tato sezóna začala nejlépe pro naše 
muže, horší je to s našimi žáky, kteří jsou 
velice oslabeni a dorostenci také nepředvádí 
to, na co mají. Doufám, že v průběhu sezony 
se to bude zlepšovat. 

A nyní k výsledkům odehraných zápasů:

ŽÁCI
JEZEŘANY – Rybníky .............................. 8 : 0

3x	Popela	J.,	2x	Kampas,	2x	Hájek	Richard,	
Adámek

Hostěradice – JEZEŘANY ........................ 6 : 0
JEZEŘANY – Bohutice ............................. 1 : 2

Kampas
Trstěnice – JEZEŘANY ............................ 0 : 0
JEZEŘANY - Polánka ............................... 1 : 1

Kampas
JEZEŘANY - Vedrovice ............................ 1 : 2

Hájek	Richard
Hor. Kounice - JEZEŘANY ....................14 : 0

Střelci:
Kampas Michal ................................. 4 branky
Hájek Richard ................................... 3 branky
Popela Jakub  .................................... 3 branky
Adámek ............................................. 1 branka

Umístění:
10. místo  ....................... 1- 2- 4     11:25     5b

DOROST
IE Znojmo - JEZEŘANY ........................... 2 : 1

Šles	V.	/p/
Pavlice - JEZEŘANY ................................. 0 : 4

Šles	M.,	Soukop,	Bohdanský,	Novotný	
Marek

JEZEŘANY - Micmanice .......................... 2 : 3
Novotný	Marek,	Vodička	Lukáš

Šatov - JEZEŘANY ................................... 1 : 5
2x	Šles	M.,	Machala,	Lyczak,	Soukop

JEZEŘANY - Hrádek ................................ 5 : 1
3x	Machala,	Šles	M.,	Vodička	Lukáš

Bantice - JEZEŘANY ................................ 4 : 3
Vodička	Lukáš,	Machala,	Hájek	Michal
Střelci:

Machala Jan .......................................5 branek
Šles Milan ......................................... 4 branky
Vodička Lukáš ................................... 3 branky
Novotný Marek ................................ 2 branky
Soukop Tomáš .................................. 2 branky
Šles Václav ........................................ 1 branka
Bohdanský Aleš ................................ 1 branka
Lysczak David ................................... 1 branka
Hájek Michal..................................... 1 branka

Umístění:
3. místo ...........................3- 0- 3     20:11     9b

MUŽI
JEZEŘANY – Višňové „B“ ........................ 4 : 1

2x	Machala,	2x	Novotný	Michal
Hrušovany n.J. „B“ – JEZEŘANY ............ 1 : 2

Šles	Milan,	Šles	Radek
JEZEŘANY – Olbramovice „B“ ................ 0 : 0
Miroslav „B“ – JEZEŘANY ....................... 2 : 0
JEZEŘANY – Polánka .............................. 8 : 0

2x	Šles	R.,	Šles	M.,	Machala,	Hladůvka	
Martin,	Galáš	Radek,	Novotný	Michal,	
Kratochvíl	Petr	/p/

Břežany – JEZEŘANY .............................. 0 : 1
Šles	Radek

JEZEŘANY – Hor.Kounice „B“ ................ 3 : 1
Pešek	Rosťa,	Šles	Radek,	Lesonický	Luděk

Božice - JEZEŘANY.................................. 1 : 1
Klucho	Radek
Střelci:

Šles Radek ..........................................5 branek
Machala Jan ...................................... 3 branky
Novotný Michal ................................ 2 branky
Šles Milan ......................................... 2 branky
Hladůvka Martin .............................. 1 branka

Galáš Radek ...................................... 1 branka
Kratochvíl Petr ................................. 1 branka
Pešek Rosťa ....................................... 1 branka
Klucho Radek.................................... 1 branka
Lesonický Luděk ............................... 1 branka

Umístění:
3. místo .........................5- 2- 1     19 : 6     17b

Nesmíme také zapomenout na naše 
starší fotbalisty. Ti odehráli přátelský zápas 
se stejně starými fotbalisty z Dukovan a na 
domácím trávníku zvítězili 2 : 1. Závěrem 
musím poděkovat všem, co se nejvíce starají 
o chod našich mužstev a celé TJ a také našim 
divákům, kteří nás chodí povzbuzovat, jak na 
naše domácí zápasy, tak i na zápasy venku. 
Všem hráčům ať jim to kope co nejlépe a ať se 
jim vyhýbají nemoci a zranění. 

	 Za	TJ	Jezeřany	-	Maršovice	
	 Radek	Šles

■
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Ze zasedání zastupitelstva obce
Zápis č. 4/2006 ze zasedání 
Zastupitelstva Obce Jezeřany-
Maršovice konaného dne 
11.7.2006

Účast členů zastupitelstva obce: viz 
prezenční listina

Program:
Úvod, zahájení
Volba návrhové komise, určení 
zapisovatele a ověřovatele zápisu
Vyjádření ověřovatele zápisu z minulého 
zasedání ZO
Rozpočtové opatření č. 3/06
Zhodnocení oslavy k výročí obce
Žádosti občanů a organizací
Zpráva starosty
Diskuse
Usnesení
Závěr

K bodu č. 1:
Starosta obce zahájil veřejné zasedání 

zastupitelstva obce v 18:40 hodin.
Konstatoval, že zasedání bylo řádně 

svoláno, jsou přítomni všichni členové ZO 
a zasedání je usnášeníschopné (viz. presenční 
listina).

Přítomné seznámil s programem 
dnešního zasedání, nikdo z členů ZO neměl 
připomínky k návrhu programu ani doplnění 
a navržený program zasedání byl schválen 11 
členy ZO, proti 0, zdrželo se 0 členů ZO.

K bodu č. 2:
Návrhová komise byla schválena 11 

členy, proti 0, zdrželo se 0 členů  ZO v tomto 
složení:

předseda komise: Ing. Petr Slavík
členové komise: Dana Novotná
                               Zdeněk Ekel
Starostou byli určeni:
zapisovatel: Pavlína Slavíková 
ověřovatelé: Milan Šles, Petr Badin 

K bodu č. 3:
Pan Vojtěch Zoufalý konstatoval, že 

zápis z minulého zasedání ZO byl vyvěšen 
na úřední desce OÚ a nebylo proti němu 
žádných připomínek.

K bodu č. 4:
Rozpočtové opatření č. 3/06  bylo 

schváleno 11 členy ZO, proti 0 a zdrželo se 
0 členů ZO.

K bodu č. 5:
Starosta obce informoval přítomné 

o finančních nákladech při oslavách k výročí 
obce a svěcení obecních symbolů. 

Ušití vlajky, znaku, stuh a další doplňky 
– 60.237,-Kč, sklenice se znakem – 25.204,-
Kč, aromatické visačky – 21.420,-Kč, 
výtisk brožury – 39.375,-Kč, pohlednice 
– 11.424,-Kč, pozvánky – 3.927,-Kč, hudba 

1.
2.

3.

4.
5.
6.
7.
8.
9.
10.

– 22.700,-Kč, videozáznam + 10 nosičů 
– 10.000,-Kč, spotřební materiál, materiál na 
koláče a pohoštění – 13.163,-Kč, ohňostroj 
– 40.000,-Kč

Za prodej upomínkových předmětů byl 
příjem – 22.712,-Kč

Finanční prostředky v celkové částce 
25.000,-Kč poskytli tito sponzoři: PP Tuning, 
EZ Invest, INCO, Agrospol, Agropodnik, 
JAVAZD, Novotný Vlastimil, Fráňa Martin, 
Irena Bergerová poskytla občerstvení pro 
vystupující  děti a Vinné sklepy Maršovice 
a Vinařství Musilovi přispěli svými výrobky.

K bodu č. 6:
Zastupitelstvo obce schvalovalo šest 

žádostí o odkoupení části obecního pozemku 
par.č. 1491/4 v k.ú. Jezeřany, které jsou za 
domy žadatelů. Tyto pozemky byly zaměřeny 
Ing. Pavlem Pexou v geometrickém plánu č. 
216-153/2004. Cena 1 m2 byla stanovena na 
5,-Kč.  

Prodej pozemků  níže uvedených žadatelů 
bylo schváleno 11 členy ZO, proti 0, zdrželo 
se 0 členů ZO.

Šimon a Marie Bílkovi, Jezeřany-
Maršovice 94 
Jan a Jana Buchmayerovi, Jezeřany-
Maršovice  226
Ivo a Aleš Pavlíčkovi, Jezeřany-Maršovice 
96
Danuše Kratochvílová, Jezeřany-
Maršovice 97
Marie Vykoukalová, Jezeřany-Maršovice 
112
Růžena Jandová, Jezeřany-Maršovice 
291

Žádost pana Ivo Pavlíčka o odkoupení 
obecního pozemku pro výstavbu garáže vzalo 
zastupitelstvo obce na vědomí s tím, že se 
v této lokalitě na „Výhoně“ v k.ú. Jezeřany 
provede zastavovací studie pro více garáží. Po 
provedení studie, která určí počet a umístění 
staveb se vyhotoví Územní rozhodnutí na 
jednotlivé stavební pozemky, které budou 
nabídnuty žadatelům.

K bodu č.7:
Starosta seznámil zastupitelstvo obce se 

skutečností, že byla kladně vyřízena žádost 
obce ke krajskému úřadu o přidělení dotace na 
nákup motorového vozidla pro SDH. K této 
dotaci byla krajským úřadem vypracována 
smlouva o převodu finančních prostředků, se 
kterou se zastupitelstvo seznámilo a přijetí 
částky 60 tis. korun schválilo 11 členy ZO, 
zdrželo se 0 členů ZO, proti 0 členů ZO. 

K bodu č. 8:
Paní Leikepová měla dotaz, jaká je situace 

v zajišťování oprav tarasu na Pérkách. Bylo 
ji sděleno, že již byl domluven statik, který 
posoudí stav tarasu, ale z  první prohlídky 
z časového důvodu sešlo. Druhá schůzka 
bude domluvena v co nejkratší době.

Paní Novotná poukázala na skutečnost, 

•

•

•

•

•

•

že do kontejneru  u hřbitova v Maršovicích 
vozí občané posečenou trávu ze svých zahrad. 
Starosta sdělil, že ví od koho odpad pochází, 
ale je nutné ho přitom vidět, aby se dotyčná 
osoba mohla napomenout.  

K bodu č. 9:
Předseda návrhové komise Ing. Petr 

Slavík přednesl návrh Usnesení, které 
bylo schváleno všemi přítomnými členy 
zastupitelstva obce.

K bodu č. 10:
Starosta obce poděkoval členům ZO 

a občanům za účast na dnešním veřejném 
zasedání ZO, popřál všem příjemnou 
dovolenou a zasedání ukončil ve 19:30 
hodin.

Zapsala: Pavlína Slavíková

Jan Šťastný
starosta obce

Ověřovatelé zápisu: Milan Šles
                                     Petr Badin

Usnesení č. 4/06 ze zasedání 
Zastupitelstva Obce Jezeřany-
Maršovice ze dne 11.7.2006

Zastupitelstvo obce:
I. bere na vědomí:
Vyjádření ověřovatele zápisu z minulého 
zasedání zastupitelstva obce.
Zhodnocení oslav k výročí obce
Žádost pana Ivo Pavlíčka, bytem 
Jezeřany-Maršovice 96 o odkoupení 
obecního pozemku pro výstavbu garáže 

II. schvaluje:
Složení návrhové komise.
Rozpočtové opatření č. 3/06. 
Prodej obecního pozemku par.č. 1491/18  
v k.ú. Jezeřany o výměře 107 m2, Šimonu 
a Marii Bílkovým, bytem Jezeřany-
Maršovice 94 za cenu 5,- Kč/1 m2. 
Prodej obecního pozemku par.č. 1491/19 
v k.ú. Jezeřany o výměře 142 m2, Janu 
a Janě Buchmayerovým, bytem Jezeřany-
Maršovice 226 za cenu 5,- Kč/1 m2.
Prodej obecního pozemku par.č. 1491/20 
v k.ú. Jezeřany o výměře 89 m2, Ivo 
a Aleši Pavlíčkovým, bytem Jezeřany-
Maršovice 96 za cenu 5,- Kč/1 m2.
Prodej obecního pozemku par.č. 1491/21 
v k.ú. Jezeřany o výměře 69 m2, 
Danuši Kratochvílové, bytem Jezeřany-
Maršovice 97 za cenu 5,- Kč/1 m2.
Prodej obecního pozemku par.č. 1491/22 
v k.ú. Jezeřany o výměře 23 m2, Marii 
Vykoukalové, bytem Jezeřany-Maršovice 
112 za cenu 5,- Kč/1 m2.
Prodej obecního pozemku par.č. 1491/23 
v k.ú. Jezeřany o výměře 30 m2, Růženě 

1.

2.
3.

1.
2.
3.

4.

5.

6.

7.

8.
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Jandové, bytem Jezeřany-Maršovice 291 
za cenu 5,- Kč/1 m2.
Přijetí poskytnuté dotace od 
Krajského úřadu Jihomoravského 
kraje ve výší 60.000,- Kč na zakoupení 
motorového vozidla pro jednotku SDH 
Jezeřany-Maršovice.

III. ukládá starostovi:
Nechat vypracovat studii výstavby garáží 
v lokalitě na „Výhoně“ v k.ú. Jezeřany 
par.č. 1190/15.

Ing. Petr Slavík
předseda návrhové komise
Jan Šťastný
starosta obce

Zápis  č. 5/2006 ze zasedání 
Zastupitelstva Obce Jezeřany-
Maršovice konaného dne 
14.9.2006

Účast členů zastupitelstva obce: viz 
prezenční listina

Program:
Úvod, zahájení
Volba návrhové komise, určení 
zapisovatele a ověřovatele zápisu
Vyjádření ověřovatele zápisu z minulého 
zasedání ZO
Rozpočtové opatření č. 4/06
Inventarizace obecního majetku k 30. 
září 2006
Integrovaný dopravní systém 
Jihomoravského kraje
Smlouva o sběru, svozu, třídění 
a odstraňování komunálního odpadu
Žádosti občanů a organizací
Zpráva starosty
Diskuse
Usnesení
Závěr

K bodu č. 1:
Starosta obce zahájil veřejné zasedání 

zastupitelstva obce v 18:35 hodin.
Konstatoval, že zasedání bylo řádně 

svoláno, je přítomno 10 členů ZO a zasedání 
je usnášeníschopné (viz. prezenční listina).

Přítomné seznámil s programem 
dnešního zasedání, nikdo z členů ZO neměl 
připomínky k návrhu programu ani doplnění 
a navržený program zasedání byl schválen 10 
členy ZO, proti 0, zdrželo se 0 členů ZO.

K bodu č. 2:
Návrhová komise byla schválena 10 

členy, proti 0, zdrželo se 0 členů ZO v tomto 
složení:

předseda komise: Radek Šles
členové komise: Karel Badin
                              Pavel Čáp
Starostou byli určeni:
zapisovatel: Pavlína Slavíková 
ověřovatelé: Ing. Petr Slavík
                       Vojtěch Zoufalý 

9.

1.

1.
2.

3.

4.
5.

6.

7.

8.
9.
10.
11.
12.

K bodu č. 3:
Pan Milan Šles konstatoval, že zápis 

z minulého zasedání ZO byl vyvěšen na 
úřední desce OÚ a nebylo proti němu žádných 
připomínek.

K bodu č. 4:
Rozpočtové opatření č. 4/06  bylo 

schváleno 10 členy ZO, proti 0 a zdrželo se 
0 členů ZO

K bodu č. 5:
Letošní rok končí funkční období 

současného zastupitelstva obce. Podle zákona 
musí provést inventarizaci obecního majetku 
končící zastupitelstvo k 30.9.2006. Na tomto 
podkladě vydal starosta obce dne 11.9.2006 
Příkaz k provedení inventarizace obecního 
majetku a ustanovil dílčí inventarizační 
komise, které provedou fyzickou inventuru 
k 30.9.2006.

K bodu č. 6:
Od 1. září byl v naší obci zahájen 

Integrovaný dopravní systém Jihomoravského 
kraje. Organizátorem systému je KORDIS 
JMK, spol. s r.o., který vypracoval Konvenci, 
ve které jsou účastníky všechny obce, 
které jsou do systému zapojeny. Konvence 
Integrovaného dopravního systému byla 
projednána zastupitelstvem a následně 
sválena 10 členy ZO, proti 0 členů  ZO, 
zdrželo se 0 členů ZO.

Finanční zajištění IDS provádí 
Jihomoravský kraj za přispění obcí zařazených 
do IDS. Příspěvek obcí je 25,- Kč na jednoho 
obyvatele za kalendářní rok. Pro letošní rok 
uhradí obec poměrnou část příspěvku ve výši 
8.625,- Kč. Podepsání smlouvy mezí obcí 
a Jihomoravským krajem schválilo 10 členů 
ZO, proti 0 členů, zdrželo se 0 členů ZO.  

K bodu č. 7:
Obec obdržela nabídku firmy REMONDIS 

Třebíč na poskytování komplexních služeb na 
sběr a svoz komunálních odpadů na rok 2007.  
Nabídka této firmy je  pro obec zajímavá, jak 
po stránce poskytovaných služeb, tak i po 
finanční stránce. Současná svozová firma má 
dle smlouvy povinnost oznámit do 15. 9. nový 
ceník za služby na příští rok. Do dnešního 
dne tak neučinila. Po projednání nabídky 
a skutečnosti, že nevíme v jaké finanční 
podobě bude mít současná svozová firma 
požadavky na rok 2007, bylo zastupitelstvem 
rozhodnuto odstoupit s firmou SITA CZ, a.s. 
od smlouvy k 31.12.2006. Pro odstoupení 
od smlouvy bylo 10 členů ZO, proti 0 členů, 
zdrželo se 0 členů ZO. 

K bodu č. 8:
Svaz chovatelů podal na obec žádost 

ohledně povolení vybudovat k chovatelské 
hale nový chodník před domem č. 101. 
K této žádosti bylo sděleno, že v této části 
se vypracovává studie na umístění garáží, 
a že do této studie se počítá i s umístěním 
chodníku. Žádost o finanční příspěvek na 
úhradu nákladů za ceny při místní výstavě 

drobného zvířectva projednalo a finanční 
příspěvek ve výši 4.000,- Kč schválilo 8 členy 
ZO, proti 1 člen, zdržel se 1 člen.

Žádost firmy JAVAZD s.r.o. o odkoupení 
obecního pozemku v průmyslové zóně v k.ú. 
Jezeřany par.č. 2091/3 o výměře 304 m2 za 
částku 35,- Kč/1m2 schválilo zastupitelstvo 
obce 10 členy, proti 0 členů, zdrželo se 0 
členů.

Obec má ve svém vlastnictví stavební 
vrátek, který  již nevyužívá a nabídla ho 
k prodeji. O odkoupení vrátku projevil zájem 
Ing. Jan Hájek, který by ho používal ke svému 
podnikání. Cena byla stanovena dohodou ve 
výši 10.000,- Kč. Prodej stavebního vrátku 
schválilo zastupitelstvo 10 členy ZO, proti 0 
členů ZO, zdrželo se 0 členů ZO. 

Žádost pana Martina Sedláka o odkoupení 
obecního pozemku pro výstavbu garáže vzalo 
zastupitelstvo obce  na vědomí s tím, že se 
v této lokalitě na „Výhoně“ v k.ú. Jezeřany 
provede zastavovací studie pro více garáží. Po 
provedení studie, která určí počet a umístění 
staveb se vyhotoví Územní rozhodnutí na 
jednotlivé stavební pozemky, které budou 
nabídnuty žadatelům.

K bodu č. 9:
Starosta obce seznámil přítomné 

s vypracovanou studií na opravu tarasu 
a zídky na „Perkách“. Studii vyhotovil 
Ing. Stanislav Šatra, je rozdělena na 12 úseků 
a celková částka  je vypočítána na 8 mil. Kč. 
Členové zastupitelstva se dohodli na těchto 
dalších krocích. Bude vybrána firma, která 
bude zajišťovat stavební dozor, bude vybrán 
projektant, který vyhotoví projektovou 
dokumentaci pro územní rozhodnutí 
a stavební povolení a provede se výběrové 
řízení na dodavatele stavby. Oprava tarasu 
by se prováděla po částech a začalo by se od 
nejhorších úseků dle finančních nákladů.

Na základě žádostí občanů o výstavbu 
garáží v Jezeřanech na Výhoně, byl osloven 
Ing. arch. Ivan Vojta ohledně provedení 
zástavové studie v této lokalitě k výstavbě 
více garáží a chodníku k hale chovatelů. Pro 
vyhotovení této studie, která bude zpracována 
pro vydání územního rozhodnutí, byla mezi 
obcí a Ing. Vojtou podepsána Smlouva o dílo. 
Smlouva byla schválena 10 členy ZO, proti 0 
členů, zdrželo se 0 členů ZO.

Starosta obce seznámil zastupitelstvo 
s dopisem od Jihomoravského kraje, 
regionálního rozvoje, ve kterém nás informuje 
o projektu „Putování na koni Jihomoravským 
krajem“. Tento projekt realizuje firma Berit 
a.s. a v současné době probíhá monitorování 
a tvorba stanic, poskytující turistovi i jeho 
koni ubytování a odpočinek. Je vytvářen 
návrh páteřních jezdeckých tras, a jedna trasa 
prochází naším katastrem, a to od Vedrovic 
pod „Sekery“, po cestě k „Řezníkovému 
vývozu“ přes „Panšuli“ do vývozu na spodním 
konci a pak kolem větrolamu do Trboušan.  
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Starosta obce informoval přítomné 
o volbách do zastupitelstev obcí. Volby se 
budou konat 20. a 21. října a v naší obci 
jsou zaregistrovány čtyři volební strany, a to 
KDU-ČSL, Mladá Alternativa JM, Sdružení 
nezávislých kandidátů - Občanů Jezeřan 
a Maršovic a Nezávislý kandidát - Ing. Marek 
Světlík.

K bodu č. 10:
V diskusi vystoupila ředitelka základní 

školy Mgr. Květoslava Bílová a informovala 
zastupitelstvo o dění ve škole. Během letních 
prázdnin bylo provedeno dřevěné obložení 
ve vstupním prostoru a na schodišti ve škole, 
v mateřské škole se vyměnila podlahová 
krytina.

Pro malý počet dětí se ve škole učí jen ve 
dvou třídách. V prvním ročníku je pět dětí 
a jsou spojeny s pátým ročníkem (10 dětí). 
Ve druhém ročníku jsou 3 děti, ve třetím 6 
dětí a ve čtvrtém 6 dětí.  V mateřské škole je 
přihlášeno 22 dětí.

K bodu č. 11:
Předseda návrhové komise Radek Šles 

přednesl návrh Usnesení, které bylo schváleno 
všemi přítomnými členy zastupitelstva obce.

K bodu č. 12:
Starosta obce poděkoval členům ZO 

a občanům za účast na dnešním veřejném 
zasedání ZO, a protože to bylo poslední 
zasedání v tomto volebním období 
poděkoval členům zastupitelstva za práci 

v zastupitelstvu a do nových voleb popřál 
hodně úspěchů a zasedání ukončil ve 20:50 
hodin.

Zapsala: Pavlína Slavíková

Jan Šťastný
starosta obce

Ověřovatelé zápisu: Ing. Petr Slavík
                                      Vojtěch Zoufalý

Usnesení ze zasedání 
Zastupitelstva Obce Jezeřany-
Maršovice ze dne 14.9.2006

Zastupitelstvo obce:
I. bere na vědomí:
Vyjádření ověřovatele zápisu z minulého 
zasedání zastupitelstva obce.
Příkaz starosty obce k zajištění 
inventarizace obecního majetku ze dne 
11.9.2006.
Žádost svazu chovatelů o vydání souhlasu 
pro vybudování chodníku na obecním 
pozemku k chovatelské hale.
Žádost pana Martina Sedláka o odkoupení 
obecního pozemku na výstavbu garáže
Zprávu starosty
Zprávu ředitelky základní školy 
Mgr. Květoslavy Bílové
Nabídku firmy REMONDIS na svoz 

1.

2.

3.

4.

5.
6.

7.

komunálního odpadu
II. schvaluje:
Složení návrhové komise.
Rozpočtové opatření č. 4/06. 
Konvenci Integrovaného dopravního 
systému Jihomoravského kraje, mezi 
Obcí Jezeřany - Maršovice a společností 
KORDIS  JMK s r.o.    
Smlouvu o zajištění financování systému 
IDS JMK, mezi Obcí Jezeřany-Maršovice 
a Jihomoravským krajem.
Smlouvu na zpracování „Studie lokalizace 
řadových garáží Jezeřany-Maršovice“, 
mezi Obcí Jezeřany-Maršovice a Ing.
arch. Ivanem Vojtou.
Ukončení Smlouvy o sběru, svozu, 
třídění a zneškodňování komunálního 
odpadu č. 103000206 ze dne 16.5.2002 
s firmo SITA CZ a.s., provozovna Blansko 
k 31.12.2006. 
Finanční příspěvek ČSCH Jezeřany-
Maršovice ve výši 4.000,- Kč na zakoupení 
cen na výstavě drobného zvířectva
Prodej obecního pozemku par.č. 2091/3 
v k.ú. Jezeřany o výměře 304 m2 za cenu 
35,- Kč/1m2  firmě JAVAZD s.r.o.
Prodej stavebního vrátku panu Janu 
Hájkovi, Jezeřany-Maršovice 67 za cenu 
10.000,- Kč.

Radek Šles
předseda návrhové komise
Jan Šťastný
starosta obce

1.
2.
3.

4.

5.

6.

7.

8.

9.
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MLADÁ ALTERNATIVA JM*

KANDIDÁTKA NEZÁVISLÝCH KANDIDÁT ÍSLO 4 PRO VOLBY DO 
ZASTUPITELSTVA OBCE JEZE ANY-MARŠOVICE DNE 20.-21.10.2006

P R I O R I T Y   P R O  V O L E B N Í   O B D O B Í   2 0 0 6 – 2 0 1 0 

1.  ŽIVOT V OBCI 
– RODINA A SPOLUOB ANÉ

Zvyšování kvality života v  obci modernizací a 
budováním infrastruktury a ve ejn  p ístupných míst pro 
trávení volného asu. 
Obnova a rozši ování obecní zelen  a zelených ploch 
v rámci celé obce, vytvá ení odpo inkových zón pro 
maminky s d tmi a starší spoluob any, sportoviš  a 
d tských h iš  v místech d tem dostupných s ohledem na 
jejich bezpe nost. 
Modernizace a rozši ování inženýrských sítí, koordinace 
p i jejich plánování a realizaci ze strany obecního ú adu s 
d razem jak na ú elnost tak i estetickou stránku 
(splašková kanalizace, istírna odpadních vod, systémy 
odvád ní srážkových vod). 
Zvyšování bezpe nosti v obci výstavbou komunikací pro 
p ší a cyklisty, vytvo ením zón se sníženou rychlostí, 
dobudováním osv tlení a zastávek hromadné dopravy.  
Podpora a rozvoj sociálního programu pro starší ob any 
zam eného na stravování, volný as a léka skou pé i.

2.  KULTURNÍ A SPOLE ENSKÝ ŽIVOT 
 – ROZMANITOST A TRADICE 

Podpora stávajících a nov  vznikajících výchovných, 
vzd lávacích a sportovních organizací, sdružení a 
kroužk  pro všechny v kové kategorie. 
Zachování nemovitého a duchovního d dictví obce 
p stováním folklóru, udržováním lidových tradic a pé í o 
objekty kulturn -historického významu. 
Aktivní podpora všem neziskovým a p ísp vkovým 
organizacím. 
Navázání družební spolupráce v oblasti kultury a 
spole enského života s obcemi ze sousedních stát  EU. 

3.  KOMUNIKACE 
– CESTY A ZP SOBY 

Vst ícná a otev ená komunikace s  ob any vedena 
správným zp sobem, ve správném ase a všemi 
dostupnými formami (místní rozhlas, internetová 
prezentace obce, zprávy emailem a p es SMS). 
Prosazování rychlejšího zavád ní nových komunika ních 
technologií a jejich snadná dostupnost pro obyvatele 
(mobilní sít , vysokorychlostní internet, digitální TV). 

4.  HOSPODA ENÍ OBCE 
– PROSPERITA A R ST

Zodpov dné hospoda ení s obecním majetkem a finan ní 
podpora aktivit zam ených na  širokou ve ejnost. 
Maximální využití grantových projekt  a dota ních 
program  Jihomoravského kraje a Evropské Unie pro 
rozvoj kvality života, kultury a životního prost edí,
zam ené na podporu tvorby projekt  v  oblasti 
vodárenství, odkanalizování a išt ní odpadních vod, 
odpadového hospodá ství, rozvoje venkova, kultury, 
památkové pé e a kulturních za ízení.
Vst ícný p ístup k místním výrobc m a hledání nových 
investor , kte í by vytvo ili nové pracovní p íležitosti.

5.  BUDOUCNOST OBCE 
– VIZE PRO ATRAKTIVNÍ A MODERNÍ OBEC 

Vytvo ení vize o sm ování a rozvoji obce do 
budoucnosti jako základ pro efektivn jší a odpov dn jší
plánování a rozhodování nejen na 4leté volební období. 
U init z obce lepší a krásn jší místo pro život jako 
moderní a atraktivní komunitu  pro založení rodiny, 
vybudování domova a výchovu d tí.
V tší zájem obce o pot eby ob an  a jejich  zapojení do 
rozhodování o d ležitých otázkách obce. 
Vytvo it z obce zajímavé místo pro turisty a návšt vníky. 

ZÁVAZEK „MLADÉ ALTERNATIVY JM“ NAŠIM SPOLUOB AN M
Pravidelné informování o stavu a postupu napl ování výše uvedených priorit, a  už  v písemné podob

nebo p i setkání s ob any, minimáln  však 1x za rok. 

*VAŠI KANDIDÁTI: Mgr. Petr Eckl, Ing. Jan Slavík, Ing. David Tesa ,
Ing. Ludmila Prokešová, Lukáš Badin, Ing. Ji í Procházka, Ji í Ruibar
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Sazba a tisk: Bačík, Pohořelice, tel.: 519 425 897, bacik.cz

od	1.7.2006	do	30.9.2006

Životní jubilea

55	let
Drahomíra Sobotková
Václav Uhlíř

60	let
Anna Podhrázká

65	let
Anna Badinová
Marie Popelová
Karel Čech
Božena Kampasová

70	let
Růžena Preisingerová
Ludmila Hájková

75	let
Leopold Fendrich

Všem	 jubilantům	 přejeme	 všechno	 nejlepší	
a	pevné	zdraví	do	dalších	let.

Narozené děti

Denisa Ecklová
Ondřej Buchmayer

Blahopřejeme	 rodičům	 k	 narození	 jejich	
dítěte	a	srdečně	je	vítáme	do	života.

Sňatky

Jiří Ruibar - Věra Hrobárová
J-M               Hrabětice

Novomanželům	přejeme	hodně	štěstí	a	lásky	
na	společné	cestě	životem.

Pohyb obyvatelstva

Narodily se 2 děti
Přihlásili se 4 občani

K	30.9.2006	mají	Jezeřany-Maršovice	742	
obyvatel.	
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Zvoní, zvoní školní zvonek, volá děti do 
škol i školek...

Ještě teď nám zní v uších první věta z posledního zpravodaje „Hurá, jsou tu prázdniny“. 
A vidíte, ani jsme se nenadáli a je tu opět nový školní rok, tentokrát s číslem 2006 - 2007 . Ve 
škole a školce však bylo rušno i přes prázdniny. Ve školce byly vyměněny a opraveny podlahy 
a opravena okna pro snadnější otvírání a údržbu, ve škole bylo provedeno obložení chodeb, 
šaten a schodiště a zakoupeno 10 nových výškově stavitelných lavic se židlemi podle státních 
hygienických norem.

Do školních lavic zasedlo 5 nových prvňáčků. Lucinka Hoduláková, Kamilka Novotná, 
Verunka Ecklová, Honzík Novotný a Kubík Pavlíček se učí spolu s 10 páťáky ve třídě 
paní učitelky Květoslavy Bílové. Přejeme jim, aby vstup do školního života byl pro ně co 
nejšťastnější! 3 druhačky, 6 třeťáků a 6 čtvrťáků se společně učí ve třídě s paní učitelkou 
Blankou Heikenwälderovou.

Školní družina v tomto školním roce 
musela být zrušena, neboť se přihlásilo 
pouze 5 dětí a to ještě dva z nich na některé 
dny v týdnu. Paní učitelka Zuzana Chlíbcová 
proto kromě vyučování některých předmětů 
ve škole, pracuje jako učitelka v mateřské škole 
spolu s paní učitelkou Helenou Vinklerovou. 
Tam se společně starají o  21 zapsaných dětí.

Na škole pracují také zájmové kroužky 
a nepovinné předměty. Kroužek počítačů, 
sportovní a logopedický vede paní učitelka 
Bílová, druhý kroužek počítačů, břišní tance 
a anglický jazyk paní uč. Heikenwälderová 
a náboženství paní Marie Palánová. Každou 
středu opět dojíždí do naší školy vyučovat 
hru na hudební nástroje pan ředitel ZUŠ 
v Miroslavi Přemysl Forst a paní učitelka 
Forstová.

O čisťoučko ve školce se stará paní Jitka 
Burjanová, o čisto ve škole a teplo v obou 
budovách paní Hana Švrčková a o to, aby 
nám všem chutnalo, se starají paní Jany 
Procházková a Smetanová.

Tak to je zatím všechno.To, jak jsme se 
rozjeli na plné obrátky, se dozvíte v příštím 
zpravodaji.Teď už zbývá jen popřát všem 
dětem, žákům, zaměstnancům, ale i rodičům 
úspěšné zvládnutí školního roku 2006 - 2007 
a v dalším zpravodaji na shledanou !

	 Květoslava	Bílová■

Václavské hody 2006


